
Zasedání KR Hvězda 28.10.2024 

Kolejní rada Koleje Hvězda 

ZÁPIS Z ŘÁDNÉ SCHŮZE 

 

Datum a čas konání: 28. řijna 2024, 9:00 

Místo konání: Kolej Hvězda, zasedací místnost na druhém bloku 

Přítomní členové: Ondřej Vymer, Konstantin Khoteev, Grigorii Shmelev, Rimma Akhatova 

Lucia Haleková 

 

Zapisovatelka: Lucia Haleková 

 

O. Vymer přednesl program schůze, který byl následně jednomyslně schválen. 

 

1) Problematika lednic na pokojích 

- plánovaný nákup lednic o vyšším objemu; 

 

2) Zavírání terasy po 22. hodině 

- KR veřejným hlasováním schválila otevření terasy se ve zkušebním provozu, během 

kterého bude sledován počet stížnosti na rušení nočního klidu atd. Následně bude 

porovnán počet stížností před/po znovuotevření terasy (všichni za, 4:0); 

 

3) Věšáky na prádlo na chodbě  

- Po diskuzi o bezpečnostních a hygienických rizikách, byl tenhle návrh jednohlasně 

zamítnut (všichni proti, 0:4); 

 

4) Sprchy na druhém bloku  

- Vedoucí koleje informovala KR o vývoji při rekonstrukci sprch, a připomněla, že je 

potřebné nahlásit všechny problémy spojené s teplotou vody. KR proto strategicky 

vylepí další QR kódy pro lepší komunikaci s obyvateli koleje. Stížnosti na průhlednost 

sprch, budou vyřešeny výběrem z 2 možností, kterých praktičnost se momentálně 

zkouší v prostorách sprch; 

 

5) Placení praček přes ISIC 

- Vedoucí koleje informovala KR, že z technických důvodu zatím tato možnost 

dostupná nebude. V rámci zefektivnění služeb se bude vedoucí koleje informovat o 

možnosti implementace systému platby přes aplikaci, který využívá kolej Otava; 

 

6) Recyklace 



- Vedoucí koleje informovala KR o progresu v možné recyklaci kovů a sběru 

kuchyňského oleje. Tento bod je tedy pořád ve stadiu řešení; 

 

7) Úprava provozního řádu kinosálu, pártyklubu a posilovny 

- Vedoucí koleje informovala KR o nových odpovědných osobách za dané místnosti. 

Pro kinosál je to Jan Pochtiol, pro posilovnu Vojtěch Cimoradský. Ceny posilovny 

ostávají nezměněné, po diskuzi se KR shodla na zrušení poplatku za pronájem 

pártyklubu. Všechny změny byli jednohlasně schváleny (všichni za, 4:0); 

 

8) Reakce na podněty 

- Po diskuzi o stížnosti ubytovaného na bloku 2 k hluku z prádelny, se KR jednohlasně 

shodla, že tato situace bude řešena jeho přestěhováním do vhodnějšího pokoje (všichni 

za, 4:0); 

- Po diskuzi o problémech při půjčování mopu, se KR jednohlasně shodla na novém 

pravidlu: 3h výpůjčky bezplatně, za každou započatou hodinu se bude účtovat 50kč 

(všichni za, 4:0); 

 

 

 

 

 


